

Styremøte nr. 5

Torsdag 1. desember 2016, Rønnehue.

Sak nr. 31:

Referat fra 13.10.16 og innkalling + eventuelt.

Tore, Linda og Hanne har saker som tas opp under eventuelt.

Ingen kommentarer til innkallingen. Til referatet noen rettelser på navn ellers ingen kommentarer og referatet godkjennes.

Sak nr. 32.

Høstmøtet, 27. oktober. Evaluering

29 betalende i tillegg til styret og arrangementskomite og 3960-, i inntekter fra loddsalget. God stemning og det virket som om deltakerne hadde det hyggelig. Styret enige om at vi holder oss til ett tema på høstmøtet.

Sak nr. 33.

Vårtur 22.4.17

Jan har informert styret om hva som skal skje tidligere. Opplegget foreløpig ikke helt spikret, litt væravhengig, Mer info til styret seinere. Jan har innhentet tilbud fra buss, men vil forhandle videre om pris.

Sak nr. 34

Januarmøtet, invitasjon av hvilke komiteleder/ledere?

12. januar 2016. Sted: i fellesfjøset, Steinar tar ansvar for møtet. Steinar ordner kaffe og kaker. Når det gjelder hvem vi skal invitere så er det forslag til å invitere Ingar Steen for foto og it-komiteen. Hanne kommer tilbake til tidspunktet seinere.

Sak nr. 35.

Sak til årsmøtet: Opprettelse av komite for Turisthotellet?

Prosjekt Konnerudkollen Turisthotell, gruppe: Bente Eskerud Smith, Elin Eskerud, Erik Grindrud, Jan Haldor Skramstad, Per Runar Thoresen, Elisabeth Ruud og Tone Sverreson Ørmen og Anne Lise Bjørge Erichsen. Gruppa finner selv på et navn. Innkalle til idedugnad. Danner en arbeidsgruppe/Interimsstyre. Hanne skal forsøke å delta på møtet. Styret drøftet hvorvidt det skulle fremmes forslag til årsmøte om opprettelse av en komite for Turisthotellet. Styret enige om at det ikke er nødvendig å opprette en særskilt komite for dette nå.

Sak nr. 36.

Orientering angående uvanlig stort databruk på kontorsystemet vårt, se utsendte eposter.

Se vedlegg til referatet fra Ingar Steen. Ingar Steen innkalles til neste styremøte i januar og redegjør for sakens gang.

Sak nr. 37.**Et medlemsmøte til i året?**

Historielaget har praktisert å ha ett høstmøte og vårtur i tillegg til årsmøte for medlemmene av laget. Hanne har hatt to henvendelser fra aktuelle foredragsholdere, men styret ønsker å fastholde tidligere praksis i forhold til medlemsmøter. Det ble diskutert om man skulle forsøke å få til en quizz på årsmøtet, dette var en suksess på årsmøtet i 2016. Styret drøftet også muligheten for eventuelt åpen dag på Borge (bygdesamlingen). Foreløpig plan for høstmøtet 26. Oktober 2017 er å invitere Thore Vik for å snakke om ”gamle sørlandske”

Eventuelt.

Linda hadde fått en henvendelse fra Bjørn Syvertsen ønske om klargjøring av rutiner ved utleie av. Styret mener at man bør ha en rutine med at noen tar ansvar for å sjekke at alt er i orden etter utleie. Tas opp på avklaringsmøte med Rønnehuegjengen og Selvik Brug i forhold til rutiner etc. Det skal inngås en ny avtale fra 2017 og Linda tar kontakt med Maria på Selvig Brug for å avtale et nytt møte.

Tore: Henvendelse fra Konnerud Rotary: På stien ved Hammerdammen, str det et lite bygg på nedsiden av dammen som kommunen eier. Forespørsel fra Konnerud rotary om å få leie huset og bruke det som et servicebygg, eventuelt et museum. Det er foreløpig ikke helt avklart hva det skal være, men man ser muliges for seg å henge opp plakater, bildemateriell, ting fra spikerverket etc. . Kommunen er villige til å leie ut til Rotary, men Rotary og kommunen ønsker også at det skal forankres i Historielaget. Det var blant annet ønske om tilgang til historielagets bildearkiv til eventuelt utstilling i huset. Tore vil gjerne være representant for historielaget. Prosjektet vil blant annet søke Gjensidige-stiftelsen om midler til å restaurere huset etc. Styret kommer tilbake til saken når det er mer konkrete planer.

Konnerud 3.12.2016
Anne Lise Bjørge Erichsen (sekretær)